
Referat fra bestyrelsesmøde 23-05-2023 

 

Tilstede: Lotte Sch-Hansen, Pia Radicke, Linda Hetlund, Katja Hetlund 

 

 

• Striber på p-pladser: Starter på fredag d. 26-05. Information ang.tid og       

sted er omdelt i postkasserne 
 

• Græs ved legeplads sås i uge 21 

 

• Hegn omkring papcontainere ved nr. 2 monteres i uge 21 

 

• Skilt med 15 km/t monteres i uge 21 

 

• Aflukning af gesims forventes i uge 24 

 

• Vi arbejder på at få et hegn op ved legepladsen, ud mod cykelstien 

 

• Der er endnu ikke fastsat en dato for ekstra beboermøde 

 

• Vi planlægger at holde en sommerfest, sæt kryds i kalenderen fredag d. 

18- 08. Nærmere information kommer senere 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 



Status for altanerne fra bygherren 
 
Nr. 8 dør 1, 2 og 3: 
Hul boret, malet og afvandingstud er monteret 
Nedløb er monteret 
  
Nr. 6 dør 1, 2 og 3: 
Hul boret, malet og afvandingstud er monteret 
Nedløb er monteret 
  
Nr. 2: dør 2 
Der er udlagt køreplader på bagsiden af bygningen 
Huller boret, malet og afvandingstud er monteret på ca. halvdelen 
Nyt nedløb er monteret og tilsluttet på nederste altan, resten mangler nedløb og tilslutning 
  
Nr. 2 dør 4, stor altan 
Hul boret, malet og afvandingstud er monteret på alle altaner 
Altaner tilsluttet til eksisterende nedløb på 3 altan, øverste mangler tilslutning 
  
Nr. 2. dør 4, lille altan 
Hul boret, malet og afvandingstud er monteret på alle altaner 
Nyt nedløb er monteret og tilslutte altaner, vi skal lige have kigget på den øverste 
tilslutning 
  
Nr. 2. dør 5, stor altan 
Hul boret, malet og afvandingstud er monteret på ca. halvdelen 
Altan tilsluttet til eksisterende nedløb på 1 altan, resten mangler tilslutning 
  
Nr. 2. dør 5, lille altan 
Hul boret, malet og afvandingstud er monteret på ca. halvdelen 
Nyt nedløb er monteret og tilsluttet på de nederste 2 altaner, resten mangler tilslutning 
  
Special fremstillede fladjern til altaner forventes klar til levering d. 25-05.  
Efter pinse starter vi i nr. 2 (der hvor vi har køreplader) med montering af fladjern. Så vi 
kan få køreplader væk igen. 
Derefter starter vi nok oppefra i nr. 2, den endelige plan er ikke helt klar endnu. Men 
tænker at vi tager både store og små altaner med det samme, så vi ikke skal flytte liften for 
meget. 
Når vi ved hvor lang tid hver altan kommer til at tage, er det nemmere at komme med en 
tidsplan. Altaner i nr. 6 og 8 bliver de sidste vi kommer til at lave, da vi ikke skal bruge lift til 
dem, 
 Der har været dage hvor der er for meget vind til at vi kan køre med liften. Vi har oplevet 
at der kan være næsten vindstille på gaden, men så snart vi kommer op i højden er der en 
del vind. Som gør at vi ikke kan arbejde så hurtigt som vi ønsker. Dette er hele tiden en 
udfordring når vi er i højden. 
Vi prøver at varsle så godt vi kan i forhold til vejr og vind og de lejligheder vi skal ind i. 
 
Venlig hilsen Bestyrelsen 


